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Datum 19 juli 2017

Onderwerp Fusie Gertrudiscotlege en Norbertusco[lege

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Bestuur

Portefeuittehouder Wethouder Verbraak

Schriftelijke vraag

Recentelijk is het nieuws naar buiten gekomen dat het Gertrudiscollege en het Norbertuscollege

omgevormd zullen worden tot het Norbertuslyceum en de Gertrudismavo.

Het is D66 Roosendaal duidelijk geworden dat dit leidt tot grote onrust onder zowel docenten,

ouders als leerlingen van beide scholen.

Daarom heeft D66 Roosendaal de volgende vragen

L. ls de gemeente betrokken geweest bij het besluitvormingsproces om de huidige scholen om te

vormen tot het Norbertuslyceum en de Gertrudismavo?

2. ls de wethouder ervan overtuigd dat de gekozen weg het in het belang is van de leerlingen van

beide scholen?

3. ls de wethouder ervan overtuigd dat continuiteit en kwaliteit van het onderwijs voor de huidíge

leerlingen van het Gertudiscollege en Norbertuscollege gewaarborgd zijn?

Bij voorbaat dank voor uw antwoord

Namens D66 Roosendaal,

Harm Emmen



1.

2

Wij beantwoorden de vragen als volgt:

Ja, het schoolbestuur OMO Tongerlo heeft het College geinformeerd over hun

toekomstplannen.

Gelet op de terugloop van het aantal leerlingen is het voornemen van OMO Tongerlo een

strategische keuze om een sterk onderwijsaanbod voor de toekomst te kunnen behouden. Dit
is in belang van de leerlingen.

OMO Tongerlo geeft aan dat het nodig is om de handen ineen te slaan om de kwaliteit te
kunnen waarborgen. Het voornemen draagt dan ook bij aan de continuìteit en kwaliteit
van het onderwijs.
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Verbraak
ouder Onderwi


